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§ 156 Dnr 302917 
 

Justering av protokoll 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut 
Arbetsutskottet utser Pernilla Tornéus (M) till att justera protokollet. 
 
Bakgrund 
Arbetsutskottet ska besluta om vem som ska justera protokollet 
tillsammans med ordföranden. 
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§ 157 Dnr 297093 
 

Information från ledamöter och ersättare samt från 
kommunchefen 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut 
Arbetsutskottet noterar informationen. 
 
Bakgrund 
Ordförande Malin Lauber (S) informerar från invigningen av Växjö Pride. 
Hon informerar även från årsstämmorna för Smålands Avfall & Miljö AB 
(SSAM) respektive Energikontor Syd. 
 
Catharina Rydberg-Lilja, kommunchef, informerar om att Anneli 
Kjellström har börjat som ny förvaltningschef för omsorgsförvaltningen. 
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§ 158 Dnr 2018-00239 
 

Beslut angående Växjö Hästsport Center AB (KS 
samma dag) 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag 
1. Kommunchefen får i konkursen förvärva den anläggning som 

finns i konkursen i Växjö Hästsport Center AB. 
 

2. Kostnaden enligt punkt 1 får inte överstiga vad som har lånats ut 
till Växjö Hästsport Center AB, således 25,5 miljoner kronor. 

 
3. Kommunchefen får utge skälig ersättning till entreprenör som i 

april/maj 2024 har utfört markarbeten i anslutning till nämnda 
anläggning uppgående till omkring 1,2 miljoner kronor. 

 
4. Kommunchefen har förutom vad som anges i punkt tre rätt att 

färdigställa anläggningen uppgående till omkring 2,2 miljoner 
kronor. 

 
5. Om kommunen förvärvar anläggningar enligt punkt ett har 

kommunchefen att ingå hyresavtal med förening som vill bedriva 
verksamhet i anläggningen. Om kostnaderna i punkt tre och fyra 
blir högre än vad som där stadgas ska denna kostnad läggas på 
hyran. 

 
Bakgrund 
Växjö Hästsport Center AB (”Bolaget”) är ett av Växjöortens Fältrittklubb 
(VFK) helägt bolag. I styrelsen för bolaget sitter tre personer. Bolaget har 
bildats för att uppföra anläggningen. 
 
Bolaget har anlitat ett bolag, Tegnaby Ingelstad Konsult AB (”Tikab”), för 
att på löpande räkning genomföra entreprenaden. Tikab har sin tur 
anlitat olika leverantörer för att fullgöra sina åtaganden. Däribland 
Ingelstad Gräv & Markarbete AB (”Grävbolaget”) men också leverantörer 
av stomme etc. 
 
Beslutet att anlita Tikab togs på styrelsemöte i januari 2022. Inhämtade 
offerter från andra bedömdes inte rymmas inom budget. 
Två ledamöter i Bolaget är involverade i Tikab och Grävbolaget, dels som 
ägare och dels som styrelseledamöter. 
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Några formella avtal mellan Bolaget och Tikab har inte ingåtts. Vid 
entreprenader är det brukligt att avtal ingås med användande av 
branschens standardavtal AB04 eller ABT06, men så har alltså inte skett. 
Under 2023 lyfter Bolaget medel från kommunen och vid varje tillfälle 
försäkrar firmatecknarna att det inte skett några väsentliga förändringar 
i förutsättningarna för lånet sedan beslutet i kommunstyrelsen 2023-
03-07. 
 
Först den 18 oktober 2023 signalerar företrädare för Bolaget att man 
inte har likviditet att fullfölja planerat markköp, trots att bidrag om en 
miljon kronor för ändamålet utbetalades till föreningen redan 2022. 
Bidraget har överförts från VFK till Bolaget som i sin tur har använt 
likviditeten till det pågående projektet. 
 
I möte den 23 november 2023 meddelar företrädare för VFK och Bolaget 
att pengar saknas för att färdigställa anläggningen, uppskattningsvis 
cirka 6,2 miljoner kronor inklusive markköp. Detta trots att man inte 
tidigare har flaggat för avvikelser i samband med lyft på utökningen av 
byggnadskreditivet med 7,5 miljoner kronor som beviljades 2023-03-07, 
och som har utbetalats i sin helhet med sista dragning 2023-09-25. 
 
En grundlig genomgång har genomförts för att identifiera orsaker till 
avvikelserna, men även för att stämma tänkbara lösningar. Bolagets 
företrädare har på begäran gett kommunen full insyn och access till 
bokföringen i föreningen samt berörda bolag och deras 
redovisningskonsult har bistått kommunen i arbetet. 
  
Genomförd utredning av kommunen omfattar utöver Bolaget och VFK 
även Tikab, samt översiktligt även Grävbolaget. 
 
Lösningen med Tikab som generalentreprenör har inneburit en komplex 
struktur som har bidragit till svag och bristfällig projektstyrning. 
Framdrift och kostnader i projektet från underentreprenörer till Tikab 
har upparbetats utan avstämning mot budget och beställningar har lagts 
trots att finansiering saknas i Bolaget. Därutöver har projektet utan 
finansiering utvidgats till att även omfatta ett tävlingsstall för 2,4 
miljoner kronor. 
 
Därtill är de kopplingar mellan två av Bolagets företrädare och deras 
ägande/företrädarskap för de bolag som anlitats direkt olämpliga och i 
strid med aktiebolagslagens regler om jäv. 
 
I november 2023 beviljas VFK bidrag om ca 200 000 kr enligt offert för 
inköp av en fyrhjuling mot uppvisande av faktura. Faktura inkom i slutet 



 Sammanträdesprotokoll 
Kommunstyrelsens 
arbetsutskott 
2024-05-14 

 

   

 

Ordförandes signatur Justerares signatur Utdragsbestyrkande  

   8 (29) 

 

av oktober 2023. Denna faktura var dock ingen riktig faktura utan en 
redigering av offerten. Verklig faktura inkom i februari 2024. 
Fyrhjulingen har emellertid levererats först efter detta och då på 
avbetalning då VFK inte har erlagt full betalning. 
 
Kommunen har den 6 maj 2024 gjort polisanmälningar avseende att 
medel har lyfts under intygande av att projektet med anläggningen har 
fortsatt enligt plan utan avvikelser, mottagande av en miljon kronor för 
inköp av markköp som gått till annat än markköp samt mottagande av 
bidrag för fyrhjulingen under åberopande av falsk faktura samt att den 
inte har köpts in enligt givna förutsättningar. 
 
Utveckling efter årsskiftet 
VFK har i februari 2024 delvis bytt ut styrelsen. VFK och tjänstepersoner 
vid kommunen har fört diskussioner om möjliga lösningar. 
Det har då skissats på en lösning där Bolaget försätts i konkurs och VFK, 
med lån från kommunen, köper anläggningen från konkursboet och 
färdigställer densamma. Alla diskussioner har förts i god anda och VFK 
visar stor vilja att ta ansvar och bedriva såväl löpande verksamhet som 
genomförande av tävlingar.  
 
Kommunen har avsänt betalningsanmaning till Bolaget vid äventyr av att 
kommunen kommer att försätta Bolaget i konkurs. 
 
Med anledning av att hanteringen om den omtalade fyrhjulingen, 
tillsammans med vad som tidigare har förekommit, blev känd den 30 
april 2024 bedöms det att, i nuläget, förutsättningar för förhandlingar 
med VFK om ett köp av anläggningen har fallit. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunchefens skrivelse daterad 2024-05-06 där följande bedömning  
framgår: Anläggningen är uppförd på kommunens mark. Kommunen har 
lånat ut 25,5 miljoner kronor till Bolaget. Bolaget har förbrukat dessa 
medel och har inte färdigställt anläggningen. 
 
Kommunstyrelsen har tidigare beslutat att det är uteslutet att ge mer 
finansiering till Bolaget. 
 
Bolaget är på obestånd och kommer därför att gå i konkurs, antingen 
genom ansökan av kommunen eller annan. 
Med hänsyn till vad som har förekommit i Bolaget och VFK bedöms det 
inte som rimligt att VFK med utlåning från kommunen förvärvar 
anläggningen. Då återstår att kommunen eller möjligen annan förvärvar 
anläggningen vid i konkurs. 
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Vid en konkurs är kommunen största fordringsägare. Med reservation 
för skatteskulder utgöra kommunens fordringar minst 80 % av de 
fordringar som finns på Bolaget. 
 
Om kommunen då vid en konkurs förvärvar anläggningen för 20 
miljoner kronor kommer kommunens utdelning i konkursen att bli 16 
miljoner kronor. Övriga fordringsägare får dela på fyra miljoner kronor. 
Dock ska även konkursförvaltare och Skatteverket ha ersättning. Då 
sjunker kommunens utdelning, sannolikt dock inte markant. 
 
Kommunen bör färdigställa anläggningen. Det finns ingen anledning att 
äga en anläggning som inte är färdig. Likaså bör markarbeten som nu 
utförs på kommunens mark i anslutning till anläggningen, en del av 
färdigställandet, ersättas. Detta blir en del av hyran till hyresgäst. 
 
Kommunen ska inte bedriva någon verksamhet i anläggningen och inte 
heller underhålla den. Om sistnämnda behöver kommunen ingå avtal 
med Vöfab. 
 
Utgångspunkten är att VFK förhyr anläggningen och driftar den. Vad 
hyran ska uppgå till kan inte beräknas i dagsläget. Men klart är att hyran 
måste vara marknadsmässig. Vidare är det angeläget att kommunen får 
tillräcklig insyn i VFK:s verksamhet får att säkerställa hyresintäkter och 
framöver öppna upp för att VFK förvärvar anläggningen. 
 
När Bolaget går i konkurs kommer Bolaget att ha vissa fordringar mot 
VFK. Med hänvisning till tidigare beslut från kommunstyrelsen ska 
kommunstyrelsens presidie ha en dialog med VFK för att möjliggöra att 
deras verksamhet inte påverkas av en konkurs. 
 
Lagt förslag bedöms vara det bästa utifrån kommunens roll som 
fordringsägare. Det säkrar på ett rimligt sätt upp den investering 
kommunen har gjort. 
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§ 159 Dnr 2024-00295 
 

Överenskommelse med Turako/NREP 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag 
Kommunstyrelsen ger kommunchefen i uppdrag att ingå en 
överenskommelse med Turako Skolfastighet 21 AB (”Turako/NREP”) på 
de grunder som följer av tjänsteskrivelse i ärendet. 
 
Bakgrund 
Kommunen har ingått markanvisningsavtal med Turako/NREP för att 
utveckla och uppföra en förskola, idrottshall och skola för årskurserna 
F-9 på Bäckaslöv. Anvisningstiden gällde fram till och med den 2 januari 
2024. 
 
Turako/NREP har följt alla delarna av avtalet. Det vill säga sökt och fått 
bygglov i tid, avtal med friskola och så vidare. I huvudsak på grund av det 
rådande oroliga omvärldsläget, ett minskat behov med hänsyn till 
elevunderlag, och det faktum att aktörer som ska uppföra bostäder inom 
Bäckaslöv har fördröjts och oklart när byggstart sker. 
 
Kommunen och Turako/NREP har fört diskussioner om hur den 
uppkomna situationen ska hanteras. Kommunen har bedömt att 
kommunen behöver få rådighet över den aktuella marken. Ett 
uppförande av skolan hade riskerat att medföra en överetablering av 
antalet skolplatser vilket varit till nackdel för såväl kommunen som 
Turako/NREP. Att då ingå tomträttsavtal om att Turako ska uppföra 
förskola, skola och idrottshall till höstterminenen 2026 vid äventyr av 
vite har inte framstått som rimligt. Med anledning av detta har det inte 
heller funnits förutsättningar att förlänga markanvisningsavtalet. 
 
Turako/NREP har lagt ner betydande kostnader, ca 6,5 miljoner kronor 
inklusive mervärdesskatt, för att projektera fram till beviljat bygglov. Till 
detta kommer kostnader för bygglov och planbesked, drygt 700 000 kr 
varav större delen är hänförligt till planbesked. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunchefens skrivelse daterad 2024-05-07 där följande bedömning 
framgår: Kommunen inser att det är förenat med svårigheter att uppföra 
en förskola, skola och idrottshall av denna omfattning med risk för att 
elever inte finns. Det är inte till fördel för vare sig kommunen eller 
Turako/NREP. Med hänsyn till omvärldsläget, risk för överetablering av 
antalet skolplatser och osäkerhet kring när övrig byggnation kommer 
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igång så behöver kommunen återigen få rådighet över tomten för att det 
på bästa sätt ska kunna anpassas vad som byggs och när. 
 
Med hänsyn till att Turako/NREP följt alla delar av avtalet är det rimligt 
att kommunen ersätter Turako/NREP för vissa delar av kostnaderna när 
dessa blivit onyttiga för att de inte kan uppföra en förskola, skola och 
idrottshall. Chefsjuristen har gått igenom Turako/NREP:s kostnader 
tillsammans med Turako/NREP och det kan konstateras att dessa 
uppgår till ca 6,5 miljoner kronor inklusive mervärdesskatt. 
Mervärdesskatt är en kostnad då det projekterades för förskola, skola 
och idrottshall som inte är momspliktig verksamhet. 
 
Hur stor del av kostnaderna som kommunen bör ersätta finns det inget 
givet svar på. Men en inte ovanlig lösning är att parterna delar på 
kostnaderna för att kunna skiljas i samförstånd. Det skulle då innebära 
att kommunen ersätter Turako/NREP med ca 3,25 miljoner kronor. 
Turako/NREP har också förklarat sig villiga att ingå en 
överenskommelse på en nivå som detta. 
 
Vad gäller fakturan för bygglovsavgift och planbesked så ska den inte 
betalas av Turako/NREP utan denna hanteras internt inom kommunen. 
Kostnaden för planbesked kan tas ut i framtiden i eget projekt eller av 
annan aktör som uppför skola. 
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§ 160 Dnr 2024-00185 
 

Nya ägardirektiv för Huseby Bruk AB 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag 
Kommunfullmäktige antar nya ägardirektiv för Huseby Bruk AB. 
 
Bakgrund 
Växjö äger 30 procent av aktierna i Huseby Bruk AB, resterande ägs av 
Alvesta. Alvesta och Växjö har avtalat om att Värends räddningstjänst 
knyts till Växjö och Huseby till Alvesta. I detta ligger att Alvestas 
styrsystem, processer och så vidare ligger till grund för styrningen av 
Huseby. 
 
Alvesta antog i fjol uppdaterade ägardirektiv för sina helägda bolag och 
nu ska Huseby få ett motsvarande uppdaterat ägardirektiv. 
Ägardirektivet har hanterats på ägarsamråd med kommunstyrelsens 
presidium. 
 
Ägardirektivet är uppdaterat vad gäller målbild och vilka belopp som 
gäller för investeringar utan ägarnas godkännande. I övrigt ändringar för 
att matcha Alvestas styrsystem. 
 
Beslutsunderlag 
-Förslag till nya ägardirektiv för Huseby Bruk AB, daterat 2024-04-02 
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§ 161 Dnr 2024-00279 
 

Ansökan till Access City Award 2025 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag 
Kommunstyrelsen beslutar att Växjö kommun ansöker till Access City 
Award 2025. 
 
Bakgrund 
Access City Award är EU:s årliga tillgänglighetspris som delas ut till 
europeiska städer med mer än 50 000 invånare som aktivt arbetar för 
att genomföra tillgänglighetsåtgärder. Genom priset vill man 
uppmärksamma städers åtgärder som syftar till förbättrad tillgänglighet, 
man vill främja jämlik delaktighet till stadsliv för personer med 
funktionsnedsättning samt stötta lokala myndigheter i arbetet med att 
dela och synliggöra sina bästa åtgärder.  
 
Insatser som lyfts fram i ansökan ska syfta till att förbättra för personer 
med funktionsnedsättning och äldre i infrastruktur, stadsplanering, 
samhällsplanering och den lokala utformningen av information i skrift, 
tryck och webb. 
 
Access City Award 2023 tillföll Skellefteå stad. Tidigare år har 
förstapriset tilldelats Borås, Göteborgs och Jönköpings kommun. Växjö 
kommun har ansökt till Access City Award 2022, 2023 och 2024. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunchefens skrivelse daterad 2024-04-29 där följande 
sammanfattning framgår: Växjö kommun har sedan flera år tillbaka 
arbetat strategiskt och långsiktigt med att förbättra tillgängligheten i 
kommunen och föreslår ansöka till Access City Award 2025. Det nya 
arbetssättet för samverkan med funktionshinderrörelsen bör särskilt 
lyftas fram tillsammans med de beslutade riktlinjer för utformning av 
stadsmiljö. 
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§ 162 Dnr 2024-00084 
 

Ansökan om värdskap för SM-veckan sommar 2027 
samt 2028 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag 
Kommunstyrelsen beslutar att Växjö kommun ska ansöka om värdskapet 
för SM-veckan sommar 2027 och 2028. 
 
Bakgrund 
Riksidrottsförbundet söker arrangörsstad för SM-veckan sommar 2027 
och 2028 och har inbjudit städer att inkomma med ansökan. Det är 
endast möjligt att tilldelas arrangörskap ett av åren men ansökan kan 
göras för båda.  
 
Beslutsunderlag 
Kultur- och fritidsnämnden har i § 37/2024 tillstyrkt att kommunen 
ansöker om värdskap för SM-veckan sommar 2027 och 2028. 
 
Av förvaltningschefens skrivelse i ärendet, den 11 mars 2024 framgår 
bland annat följande: Växjö har ett brett utbud av attraktiva och 
ändamålsenliga arenor och verksamhetsytor som ger goda 
förutsättningar att arrangera SM-veckan på ett bra sätt. Vi har ett starkt 
föreningsliv som aktivt kan bidra till denna typ av arrangemang. 
Evenemanget bedöms vara positivt för föreningsliv, besöksnäring, 
besökare och kommuninvånare och det har potential att stärka Växjös 
ambitioner som idrottsstad. 
 
-Ordförandes förslag till beslut i skrivelse daterad 2024-05-08 
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§ 163 Dnr 2024-00130 
 

Yttrande över Kommunens revisorers granskning av 
otillåten påverkan 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag 
1. Kommunstyrelsen tar kommunrevisorernas förbättringsförslag i 

bejakande i kommande arbetet med otillåten påverkan. 
 

2. Kommunstyrelsen beslutar att inom ramen för intern kontroll 
göra en koncernövergripande riskanalys för området otillåten 
påverkan. 

 
Bakgrund 
Under 2023 gav kommunens revisorer KPMG i uppdrag att genomföra 
granskningen av otillåten påverkan. Granskningen skulle ske på 
kommunstyrelsen och nämnden för arbete och välfärd, 
utbildningsnämnden, omsorgsnämnden, kultur och fritidsnämnden, 
miljö- och byggnämnden, samhällsbyggnadsnämnden och 
överförmyndarnämnden östra Kronoberg.  
 
Kommunens revisorer har beslutat att översända revisionsrapport och 
missiv till kommunstyrelsen för yttrande. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunchefen har i en skrivelse, den 10 april 2024 lämnat förslag till 
yttrande över granskningen. Av skrivelsen framgår bland annat följande: 
Under 2024 kommer ett särskilt fokus kring otillåten påverkan ske i 
arbetet med intern kontroll. Detta kommer innebära att området 
kommer riskvärderas inom samtliga verksamheter inom 
kommunkoncernen. Resultatet kommer utvärderas och prioriterade 
områden identifieras. 
 
Under maj 2024 kommer samordnare för välfärdsbrott anställas på 
kommunledningsförvaltningen. Samordnaren kommer arbeta främst 
med två delar, förebygga välfärdsbrott samt förebygga otillåten 
påverkan. Arbetet innebär att kartlägga risker och incidenter i 
kommunkoncernen, kunskapshöja medarbetare för att motverka 
händelser samt kunskapshöja i hur kommunen kan arbeta för att utreda 
eventuella tips och incidenter.  
 
Ett arbete pågår för att utveckla kommunens incidenthantering. 
Kommunledningsförvaltningen har infört ett nytt 
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incidenthanteringssystem för personalskador och tillbud. Nu 
undersöker förvaltningen om det är möjligt att nyttja samma system för 
andra typer av incidenter så som tillexempel otillåten påverkan. Utöver 
det arbetet har kommunen en visselblåsarfunktion där incidenter kan 
anmälas. 
 
Kommunledningsförvaltningens bedömning är att samtliga punkter som 
kommunrevisorerna lyfter som förbättringsområden är under pågående 
arbete. 
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§ 164 Dnr 2024-00250 
 

Årsredovisning 2023 för Värends 
Räddningstjänstförbund 

 
Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag 

1. Kommunfullmäktige beslutar att notera informationen i 
Årsredovisningen för Värends Räddningstjänstförbund 2023. 
 

2. Kommunfullmäktige beviljar ansvarsfrihet för direktionen i 
Värends Räddningstjänstförbund för verksamhetsåret 2023. 
 

3. Kommunstyrelsen beslutar att verksamheten för år 2023 i 
Värends Räddningstjänstförbund är förenligt med förbundets 
fastställda kommunala ändamål samt har utförts inom ramen för 
de kommunala befogenheterna. 

 
Bakgrund 
I 6 kap 1 § i kommunallagen föreskrivs att kommunstyrelsen ska ha 
uppsikt över kommunal verksamhet som bedrivs i sådana juridiska 
personer som avses i 10 kap 2-6 §§ (bolag) och sådana 
kommunalförbund som kommunen är medlem i.  Samma uppföljning 
som framgår i 6 kap 9 § gällande bolag bedöms gälla även för 
kommunalförbund, det vill säga att kommunstyrelsen ska i särskilt 
beslut pröva om den verksamhet som förbundet har bedrivit under 
föregående kalenderår har varit förenlig med det fastställda kommunala 
ändamålet och utförts inom ramen för de kommunala befogenheterna. 
Om styrelsen finner att så inte är fallet, ska den lämna förslag till 
fullmäktige om nödvändiga åtgärder. 
 
Värends Räddningstjänstförbunds syfte är att verka för ett tryggt och 
olycksfritt samhälle genom att fullgöra de uppgifter som åvilar 
medlemskommunerna enligt lagen (2003:778) om skydd mot olyckor. 
Förbundet fullgör även medlemskommunerna uppgifter enligt lagen 
(2010:1011) om brandfarliga och explosiva varor. Medlemskommuner är 
Växjö kommun och Alvesta kommun. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunchefen har i en skrivelse, den 30 april 2024 redogjort för 
ärendet och lämnat förslag till beslut. Av skrivelsen framgår följande 
bedömning: Värends Räddningstjänst har upprättat årsredovisning för 
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år 2023 som förbundsdirektionen har godkänt i beslut 2024-04-23. Årets 
resultat uppgår till plus 6,2 miljoner kronor. 
 
Av revisionsberättelsen framgår att årets resultat är förenligt med 
förbundets finansiella mål för god ekonomisk hushållning. När det gäller 
det verksamhetsmässiga perspektivet framgår att verksamhetsmålen är 
delvis uppfyllda. Av totalt 11 aktiviteter, är 4 aktiviteter helt genomförda 
medan 7 bedöms som delvis genomförd. 
 
Av revisionsberättelsen framgår även att förbundets valda revisorer har 
genomfört övergripande ansvarsgranskningar, som innebär läsning av 
protokoll och intervju med representanter för förbundets ledning. 
 
-Årsredovisning 2023 för Värends Räddningstjänstföbund 
-Revisionsberättelse år 2023 Värends Räddningstjänstförbund 
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§ 165 Dnr 2024-00135 
 

Medborgarförslag om att göra Norrastugans 
bassäng (gamla “Ryggis”) till ett Hälsans Hus 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag 
Kommunstyrelsen besvarar medborgarförslaget med att det redan finns 
planer på annan kommunal verksamhet i deras lokaler och att 
simbassängen kommer kultur- och fritidsförvaltningen bli hyresgäst för. 
 
Bakgrund 
Ett medborgarförslag har inkommit om att göra Norrastugans bassäng 
(gamla ”Ryggis”) till ett Hälsans Hus. 
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§ 166 Dnr 2024-00227 
 

Medborgarförslag om att bygga 50 meters 
simbassäng vid befintlig simhall 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag 
Kommunstyrelsen avslår medborgarförslaget då kommunen planerar för 
en 50 meters bassäng på Bäckaslövsområdet. 
 
Bakgrund 
Ett medborgarförslag har inkommit om att bygga 50 meters simbassäng 
vid befintlig simhall. 
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§ 167 Dnr 2023-00433 
 

Motion om ett levande Växjö centrum - Gunnar 
Nordmark (L), Christina Rosén (L) och Michael 
Färdigh (L) 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag 
Kommunfullmäktige besvarar motionen med att avgiftsfri parkering 
efter kl 18.00 i zon 1, redan är beslutad och att antalet avgiftsbefriade 
korttidsparkeringar i dagsläget bedöms tillräckliga. 
 
Bakgrund 
Gunnar Nordmark, Christina Rosén och Michael Färdigh (samtliga L) har 
inkommit med en motion till kommunfullmäktige som föreslår att: 

• fullmäktige beslutar att införa avgiftsfri parkering efter kl. 18 i 
centrala Växjö vid Växjö kommuns allmänna parkeringar. 

• fullmäktige uppdrar åt samhällsbyggnadsnämnden att utreda 
möjligheterna att öka antalet avgiftsbefriade korttidsparkeringar i 
Växjö centrum. 
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§ 168 Dnr 2024-00122 
 

Motion om att systematisera arbetet med 
kommundoktorander - Rene Jaramillo (M) 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag 
1. Kommunfullmäktige beslutar att ge kommunstyrelsen i uppdrag 

att fastställa koncernövergripande rutiner för hantering av 
kommundoktorander; såsom behovsprövning, rekrytering, 
anställningsvillkor m.m. 
 

2. Kommunfullmäktige beslutar att att-sats 1 och 3 därmed är 
besvarade då uppmuntran till kommunens bolag och 
förvaltningar att anställa kommundoktorander bör komma efter 
att rutiner fastställts och att utreda vilka åtgärder som behövs för 
att öka attraktiviteten hos Växjö Kommun som arbetsgivare och 
därmed öka sannolikheten att kommundoktorander fortsätter sin 
anställning efter avslutad utbildning ska beaktas i arbetet med 
Växjö kommun som attraktiv arbetsgivare. 

 
Bakgrund 
Rene Jaramillo (M) har lämnat en motion till kommunfullmäktige som 
föreslår att kommunen ska systematisera sitt arbete med 
kommundoktorander. I motionen anförs således följande: 

• Att uppmuntra kommunens bolag och förvaltningar att anställa 
kommundoktorander 

• Att fastställa koncernövergripande rutiner för hantering av 
kommundoktorander; såsom behovsprövning, rekrytering, 
anställningsvillkor m.m. 

• Att utreda vilka åtgärder som behövs för att öka attraktiviteten 
hos Växjö kommun som arbetsgivare och därmed öka 
sannolikheten att kommundoktorander fortsätter sin anställning 
efter avslutad utbildning.   

 
Beslutsunderlag 
-Kommunchefens yttrande i skrivelse daterad 2024-03-27 
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§ 169 Dnr 2024-00249 
 

Val av ombud vid årsmöte i föreningen Trästad 
Sverige 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut 
1. Kommunstyrelsens arbetsutskott utser XX till kommunens 

ombud på Trästad Sveriges årsmöte. 
 

2. Ombudet får i uppdrag att rösta enligt styrelsens förslag i 
samtliga ärenden på årsmötet. 

 
Bakgrund 
Trästad Sverige har kallat till årsmöte den 16 maj 2024. I egenskap av 
medlem i föreningen ska kommunen utse ett ombud till årsmötet. 
 
Beslutsunderlag 
-Kallelse inklusive stämmohandlingar 
 
 
 
Beslutet skickas till 
Trästad Sverige 
 
För åtgärd 
Ombudet  
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§ 170 Dnr 2024-00248 
 

Val av ombud vid årsstämma i Företagsfabriken AB  

Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut 
1. Kommunstyrelsens arbetsutskott utser Otto Lindlöf (S) till 

kommunens ombud med Martin Edberg (S) som ersättare vid 
årsstämman i Företagsfabriken. 
 

2. Ombudet får i uppdrag att rösta enligt styrelsens förslag i 
samtliga ärenden på stämman. 

 
Bakgrund 
Företagsfabriken AB har kallat till årsstämma den 20 maj 2024. I 
egenskap av delägare av bolaget ska kommunen utse ett ombud till 
stämman. 
 
Beslutsunderlag 
-Kallelse inklusive stämmohandlingar 
 
 

Beslutet skickas till 
Företagsfabriken AB  
 
För åtgärd 
Ombudet 
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§ 171 Dnr 2024-00282 
 

Val av ombud vid årsstämma i Växjö & Co  

Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut 
1. Kommunstyrelsens arbetsutskott utser Otto Lindlöf (S) till 

kommunens ombud med Pernilla Tornéus (M) som ersättare vid 
årsstämma i Växjö & Co. 
 

2. Ombudet får i uppdrag att rösta enligt styrelsens förslag i 
samtliga ärenden på stämman. 

 
Bakgrund 
Växjö & Co har kallat till årsstämma den 21 maj 2024. I egenskap av ägare 
av bolaget ska kommunen utse ett ombud till stämman. 
 
Beslutsunderlag 
-Kallelse inklusive stämmohandlingar. 

 

Beslutet skickas till 
Växjö & Co 
 
För åtgärd 
Ombudet 
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§ 172 Dnr 2024-00294 
 

Val av ombud vid årsstämma i Inera AB  

Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut 
1. Kommunstyrelsens arbetsutskott utser Magnus Wåhlin (MP) till 

kommunens ombud med Sofia Stynsberg (M) som ersättare vid 
årsstämma i Inera AB den 11 juni 2024. 
 

2. Ombudet får i uppdrag att rösta enligt styrelsens/ägarsamrådets 
förslag i samtliga ärenden på stämman. 

 
Bakgrund 
Växjö kommun har i egenskap av delägare kallats till årsstämma i Inera 
AB den 11 juni 2024.   
 
 

Beslutet skickas till 
Inera AB  
 
För åtgärd 
Ombudet 
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§ 173 Dnr 2024-00001 
 

Inkomna och besvarade skrivelser av intresse samt 
inkomna inbjudningar och protokoll  

Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut 
Arbetsutskottet noterar informationen. 
 
Bakgrund 
Kansliavdelningen lämnar en redovisning av inkomna och besvarade 
skrivelser av intresse samt inkomna inbjudningar. 
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§ 174 Dnr 297092 
 

Övrigt 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut 
Arbetsutskottet noterar informationen. 
 
Bakgrund 
Jon Malmqvist (KD) frågar om ett konstverk som ställts ut vid Det fria 
ordets hus. 
 
Ordförande Malin Lauber (S) svarar. 
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§ 175 Dnr 358127 
 

Information om att inrätta en serviceförvaltning 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut 
Arbetsutskottet noterar informationen. 
 
Bakgrund 
Catharina Rydberg-Lilja, kommunchef, informerar om förslag till en ny 
serviceförvaltning under servicenämnden och om tidplanen för 
införandet samt om motivet bakom förändringen. 
 

 

 


